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دفتر ریاست جمهوری لبنان اعلام کرد »جوزف عون« رئیس جمهور این کشور فرمان استعفای دولت پیشبرد امور )موقت( لبنان به ریاست »نجیب میقاتی« 
را امضا کرد تا دولت جدید در این کشور به ریاست »نواف سلام« تشکیل شود.

براساس بیانیه دفتر ریاست جمهوری لبنان، پس از اعلام استعفای دولت نجیب میقاتی، جوزف عون فرمان تشکیل دولت جدید را امضا کرد. دولت جدید 
لبنان متشکل از ۲۴ وزیر بوده و به ریاست نواف سلام اداره لبنان را به دست می گیرد. ریاست جمهوری لبنان ۲۴ دی  ماه با صدور بیانیه ای اعلام کرد: 
جوزف عون، رئیس جمهور منتخب لبنان، نواف سلام را مکلف به تشکیل دولت کرد. در این بیانیه آمده است که نواف سلام پس از دستیابی به ۸۴ رای 

نمایندگان پارلمان در مشورت های امروز با آن  ها مکلف به تشکیل دولت شده است.

دولتجدیدلبنانتشکیلشد یاد و خاطره شهدا، به 
ویژه »شهید مرتضی 

نعمتی جوکار« که 22 
فروردین 66 به مقام 
شامخ شهادت نائل 

گشت، گرامی باد

تحلیلگر »امریکن اینترپرایز« اعتقاد دارد تلاش »دونالد ترامپ« 
برای احیای مناطق نفوذ براساس نظم یالتایی، اشتباه است و 

اوضاع جهان را زشت تر و بدتر از قبل می کند.
که  دارد  اعتقاد  فکر  اتاق  این  تحلیلگر  برَندز«  »هال 
ریاست جمهوری »دونالد ترامپ« سؤالاتی اساسی را درباره 
سیاست خارجی ایالات متحده مطرح کرده است. آیا آمریکا 
سنت قدیمی گسترش ارضی خود را احیا خواهد کرد؟ آیا یک 
موج شدید حمایت گرایی اقتصادی را شعله ور خواهد ساخت 

که نظام تجارت جهانی را ویران کند؟
نویسنده، بزرگ ترین عدم قطعیت را رقابت بین دو کنفرانس 
یا نظم جهانی هلسینکی و یالتا دانسته که در یکی مفهومی از 
نظم جهانی بر اصول لیبرال استوار است و در دیگری، نظمی 
بر اساس تقسیم جهان میان قدرت های بزرگ جهان رقم 

می خورد.
کارشناس این اتاق فکر تصریح دارد دنیای امروز از بسیاری 
جهات، محصول توافق های دیپلماتیکی سند نهایی هلسینکی 
۱۹۷۵ است که نیم قرن پیش امضا شد. این توافق، تنش های 
جنگ سرد در اروپا را کاهش داد. امضاکنندگان آن-ابرقدرت ها 
به همراه کانادا و تقریباً تمام کشورهای اروپایی-متعهد شدند 

به   را  اختلافات  باشند،  اقتصادی  یکپارچگی  دنبال  به  که 
طور مسالمت آمیز حل و حقوق بشر را رعایت و از گسترش 
ارضی و فتح سرزمین ها اجتناب کنند. آن ها توافق کردند که 
دولت های مستقل حق دارند خودشان تصمیم بگیرند که به 
چه ائتلاف هایی بپیوندند و چگونه مسیر خود را در جهان 

طی کنند.
طبق گزارش، اصول هلسینکی که در پیروزی غرب در جنگ 
سرد نقش کلیدی داشت، امروزه نیز در حفظ نظم بین المللی 
لیبرال نقش اساسی ایفا می کند اما اکنون این مدل به دلیل 
بازگشت نظم یالتایی مورد توجه ترامپ به چالش کشیده شده 

است.
یالتا کنفرانسی اروپایی بوده است که در اواخر جنگ جهانی 
دوم توسط ائتلاف بزرگ-آمریکا، بریتانیا، و اتحاد جماهیر 
شوروی-برگزار شد و متفقین، اروپا را به دو بخش شرقی و 
غربی تقسیم کردند. یالتا انعکاسی از توازن قدرت آن زمان بود 
که هژمونی شوروی را پذیرفت. این اندیشکده مدعی است: از 
آن زمان، »یالتا« به نمادی از سیستمی تبدیل شد که در آن، 
قدرتمندان حقوق ضعیفان را زیر پا می گذارند و آزادی های 

آن ها را انکار می کنند.

این تحلیل با اشاره به تلاش های چین و روسیه برای کسب 
قدرت و جایگاه در عرصه جهانی افزود: در این شرایط، ترامپ 
تلاش دارد سلطه آمریکا بر نیم کره غربی را احیا کند. او قول 
داده است که مرزهای آمریکا را از طریق اجبار اقتصادی یا 
نیروی نظامی گسترش دهد. درعین حال، او باعث ایجاد ابهام 
گسترده درباره تعهد خود به ائتلاف هایی شده که آمریکا برای 
مدت ها از آن ها به عنوان سدی برابر تهدیدها استفاده می کرد. 
او ظاهراً اهمیت کمی برای حقوق بشر و دموکراسی در مناطق 

دورتر قائل است.
امریکن اینترپرایز در پایان تاکید دارد: ترامپ وعده یک دوران 
طلایی جدید را می دهد اما اگر او نظم یالتا را احیا کند، 

نتیجه اش جهانی زشت تر و غارتگرتر خواهد بود.

 

سرمقاله

در باب منطق مذاکره در جهانِ زورگویان؛

دیپلماسی یا مشتِ آهنین؟

ایران و آمریکا؛ داستانی که هیچ گاه روی آرامش به خود ندیده است. 
از مذاکرات طولانی و فرسایشی گرفته تا عهدشکنی های آشکارِ 
آمریکا، این رابطه همواره میان دیپلماسی و تقابل در نوسان بوده 
است. سخنان اخیر حجت الاسلام مصطفی پورمحمدی، دبیرکل 
جامعه روحانیت مبارز، درباره مواضع رهبر معظم انقلاب نسبت 
به سیاست های آمریکا و دونالد ترامپ، یک بار دیگر این پرسش 
بنیادین را به میان می کشد: آیا مذاکره در جهانی که زبان اصلی آن 

قدرت است، معنایی دارد؟
مذاکره، اما کجا و چگونه؟

حجت الاسلام پورمحمدی در اظهارات خود تأکید کرده است که مذاکره 
نفی نشده، اما باید در جایگاه درست خود قرار بگیرد. این نگاه از یک 
منطق ساده اما کلیدی پیروی می کند: وقتی طرف مقابل در موضعی 
خصمانه قرار دارد، چگونه می توان انتظار یک گفت وگوی سالم را 

داشت؟ آیا می شود هم زمان هم مشت خورد و هم مذاکره کرد؟
رهبری بارها تأکید کرده اند که مذاکره باید بر پایه عزت، حکمت و 
مصلحت باشد. این بدان معناست که دیپلماسی برای ایران یک 
گزینه حذف نشدنی است، اما مشروط بر آنکه زمینه و نتایج آن، قابل 
قبول باشد. تجربه برجام نشان داد که گاهی دیپلماسی به تنهایی 
کافی نیست. زمانی که طرف مقابل از موضع قدرت، توافقی را امضا 
کرده و سپس آن را نقض می کند، دیگر چه اعتمادی باقی می ماند؟

آمریکا؛ سیاست مشت و مذاکره
سیاست خارجی آمریکا در قبال ایران، همواره بر دو محور فشار و 
مذاکره استوار بوده است. واشنگتن از یک سو تحریم های اقتصادی 
را به نهایت شدت رسانده و از سوی دیگر، در دوره هایی تلاش کرده 
است تا ایران را به میز مذاکره بکشاند. این همان سیاستی است 
که دونالد ترامپ به وضوح به آن اعتقاد داشت: فشار حداکثری برای 
رسیدن به امتیازات حداکثری. اما این استراتژی تا چه حد موفق 
بوده است؟ خروج آمریکا از برجام نشان داد که حتی زمانی که ایران 
مسیر مذاکره را طی می کند، تضمینی برای اجرای توافق ها از سوی 
آمریکا وجود ندارد. این همان نقطه ای است که سیاستمداران ایرانی 
بر آن تأکید دارند: نمی توان در زمین مذاکره بازی کرد در حالی که 

حریف، قواعد بازی را هر لحظه تغییر می دهد.
یکی از واقعیت های جهان سیاست این است که مذاکره، در خلأ 
انجام نمی شود. هر توافقی بر اساس توازن قدرت میان طرفین 
شکل می گیرد. ایران در سال های اخیر نشان داده که نه تنها در برابر 
فشارهای اقتصادی و تحریم ها تسلیم نشده، بلکه سیاست های 
مقاومتی خود را تقویت کرده است. این نشان می دهد که مذاکره، 
زمانی موفق خواهد بود که طرف مقابل بداند که ایران، گزینه های 

دیگری نیز در اختیار دارد.
از سوی دیگر، تجربه نشان داده که آمریکا همواره به دنبال حفظ 
برتری خود در هر مذاکره ای است. این بدان معناست که اگر ایران 
بدون داشتن برگ های برنده پای میز مذاکره بنشیند، نتیجه چیزی 
جز تکرار همان روند گذشته نخواهد بود. بنابراین، نگاه ایران به 
دیپلماسی، نه از سر ضعف، بلکه از موضع قدرت است؛ مذاکره ای 
که در آن، عزت ملی حفظ شود و طرف مقابل، امکان خیانت مجدد 

را نداشته باشد.
نگاه  یک  از  بازتابی  پورمحمدی،  حجت الاسلام  اخیر  سخنان 
واقع گرایانه به سیاست بین الملل است. این دیدگاه نه به دنبال قهر 
مطلق با جهان است و نه به مذاکره به عنوان یک ابزار بی چون وچرا 
نگاه می کند. بلکه سیاستی را پیشنهاد می دهد که در آن، گفتگو تنها 
در شرایطی معنا دارد که طرف مقابل، احترام متقابل را رعایت کند.

ایران، کشوری نیست که در برابر فشارها سر خم کند. تاریخ نشان 
داده که این ملت، هم در میدان مذاکره و هم در برابر تهدیدها، راهی 
برای حفظ منافع خود پیدا می کند. اما یک نکته همیشه ثابت بوده 
است: مذاکره، زمانی نتیجه می دهد که طرف مقابل، دیگر نتواند از 
زبان زور برای گفتگو استفاده کند. دیپلماسی، بازی ظریفی است. اما 

این بازی را تنها کسانی می برند که قواعد آن را به خوبی بشناسند.

برای احیای نظم »یالتا«؛

اندیشکدۀ آمریکایی به ترامپ تاخت

بین  الملل

در ایام دهه مبارک فجر، معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی 
منابع انسانی استانداری اصفهان از طرح های عمرانی شهر 

خورزوق بازدید کرد.
دکتر معتمدی، معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع 
انسانی استانداری اصفهان، به همراه دکتر حسنعلی حاجی 
دلیگانی، نماینده مردم میمه، شاهین شهر و شهرستان برخوار، 
پیش از ظهر روز گذشته، ۲۰ بهمن ماه، از طرح های عمرانی 

شهر خورزوق، شهرک سیمرغ و دلیگان بازدید کرد.
در این بازدید، علاوه بر دکتر معتمدی و دکتر حاجی دلیگانی، 
حجت الاسلام  برخوار،  شهرستان  فرماندار  معصومی،  آقای 
خورزوق،  شهردار  هاشمی،  دکتر  امام جمعه،  حق شناس، 
اعضای شورای اسلامی این شهر، سرهنگ سید کمال موسوی، 
سرهنگ  تقیان،  سرهنگ  ترکیان،  سرهنگ  سپاه،  فرمانده 
خلیلی، سرهنگ پورهاشمی، فرماندهان انتظامی و راهور، 
رئیس کلانتری ۱۲ خورزوق و جمعی از مسئولان، معتمدین 

محلی و خانواده معظم شهدا حضور داشتند.
در آغاز این بازدید، معاون استانداری و هیئت همراه با حضور 

بر مزار شهدای گمنام و گلریزان قبور مطهر شهدا، به خیابان 
تازه تأسیس علامه طباطبایی در شهرک سیمرغ رفتند. این 
قلندری، پدر شهید  با حضور اصغر  خیابان، طی مراسمی 

محمدرضا، و با بریدن نوار افتتاح، به بهره برداری رسید.
در این مراسم، دکتر هاشمی، شهردار خورزوق، با اشاره به 
اهمیت این پروژه، گفت: »شهرک سیمرغ پیش تر تنها یک 
ورودی داشت، اما برای تسهیل تردد ساکنان، خیابان علامه 
طباطبایی به طول ۴۵۰ متر، با مساحت ۸ هزار و ۳۰۰ متر مربع 
و با اعتباری بالغ بر ۶ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان، به عنوان 
دومین ورودی این شهرک، به بلوار شهید قاسم سلیمانی شهر 

خورزوق متصل شد«.
پس از افتتاح خیابان طباطبایی، معاون استانداری از عملیات 
آسفالت ریزی مجدد خیابان خیام و خیابان شهید کریمی 
)بانو امین( بازدید کرد و سپس در زمین اختصاصی احداث 
مراسم  مکان،  این  در  یافت.  حضور  خورزوق  کلانتری ۱۲ 

کلنگ زنی این پروژه برگزار شد.
کلانتری ۱۲ خورزوق با اعتباری اولیه معادل ۲ میلیارد تومان، 
در زمینی به مساحت ۷۰۰ متر مربع و در دو طبقه احداث 

خواهد شد.

دکتر معتمدی در این مراسم، ضمن تأکید بر لزوم تسریع 
امضای  و  تنظیم  »با  داشت:  اظهار  پروژه،  این  احداث  در 
صورت جلسه سه جانبه میان نماینده وزیر، نماینده مردم و 
فرماندار شهرستان برخوار، تأمین اعتبار این پروژه در دستور 
کار قرار خواهد گرفت تا ظرف یک سال به بهره برداری برسد«.

آخرین پروژه ای که در بازدید سه ساعته معاون استانداری مورد 
توجه قرار گرفت، میدان تازه ساختی با نام مقدس »مادر« بود 
که در منطقه دلیگان، کنار باغ بانوان، واقع شده است. این 

میدان نیز طی مراسمی ویژه افتتاح شد.

دربازدیدمعاوناستانداریاصفهانازپروژههایعمرانیخورزوق،سیمرغودلیگانچهگذشت؟
ازافتتاحخیابانعلامهطباطباییتاکلنگزنیکلانتری12

مهرداد تیموری

اصغر قلندری

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان اداری و استخدامی 
کشور گفت: دستگاه های اجرایی برای استخدام و جذب 
نیروی انسانی باید سند جامع نیروی انسانی داشته باشند 
تا بر اساس آن مشخص شود آن دستگاه اجرایی چقدر نیرو 
دارد و با توجه به تحولات حوزه آی تی در آینده چقدر نیرو 

لازم خواهد داشت.
علاء الدین رفیع زاده عصر گذشته در حاشیه جلسه شورای 
اداری استان اردبیل در گفت و گو با خبرنگاران اظهار کرد: 

امروز خوشحالم از طرف دولت در شهر خودم حضور پیدا 
کردم تا ضمن ابلاغ سلام رئیس جمهور به هم استانی ها، از 

نزدیک در جریان مشکلات استان قرار بگیرم.
وی افزود: در جریان این سفر اتحاد و همدلی را با وجود 
استاندار پرتلاش دیدم و همه نمایندگان و مدیران پای 
کار هستند و همین را هم در دولت گزارش خواهم داد.

معاون رئیس جمهور اضافه کرد: همانطور که اتحاد و 
وحدت باعث پیروزی انقلاب اسلامی شد و ما امروز 

در جامعه اسلامی زندگی می کنیم، قطعا پیشرفت و 
توسعه کشور هم با وحدت، وفاق و یکدلی اتفاق خواهد 

افتاد.
رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور با اشاره به مباحث 
مطرح شده در جلسه شورای اداری استان اردبیل اظهار کرد: 
امروز قرار شد استاندار، رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
و مدیران استان مسائل و مشکلات استان را لیست کرده و 

به صورت برنامه ای ارائه دهند.

»رئیسسازماناداریواستخدامی«:استخدامدردستگاههایاجراییبراساسسندجامعنیرویانسانیخواهدبود
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نخستین مرکز آموزشی عملیاتی آتش نشانی فردیس روز گذشته به مناسبت دهه مبارک فجر با حضور امام جمعه، اعضای شورا و شهردار 
فردیس گشایش یافت. »ناصر نورپور« -عضو شورای اسلامی شهر فردیس- در این آیین گفت: نخستین مرکز آموزش عملیاتی استان البرز با 
هدف ارتقای سطح کیفی عملیاتی آتش نشانان فردیس و آموزش های عمومی و شهروندی احداث شده است. این مرکز با صرف اعتباری 
بیش از ۳۸۰ میلیارد ریال در زمینی به مساحت یک هزار و ۴۸۶ متر مربع و با زیربنای یک هزار و ۲۰۰ متر مربع شامل یک سوله آموزشی و 
یک ساختمان اداری در سه طبقه است. با حمایت اعضای شورای اسلامی شهر و همت شهرداری، اعتبارات مناسبی برای تجهیز و تقویت 

سازمان آتش نشانی فردیس تخصیص داده شد و تجهیزات مورد نیاز از جمله ۲ نردبان ۵۶ متری و ۳۲ متری خریداری شد.

نخستینمرکزآموزشیعملیاتیآتشنشانیفردیسگشایشیافت

با سرد شدن هوا و افزایش مصرف انرژی، باز هم همان قصه ی 
همیشگی تکرار شده است: »صرفه جویی کنید!« این  بار، عضو 
از کسبه خواسته است که  البرز  اتاق اصناف  هیأت رئیسه 
در مصرف برق و گاز همکاری بیشتری داشته باشند. البته 
همکاری در این زمینه ضروری است، اما سوالی که مطرح 
می شود این است: چرا همیشه این همکاری یک طرفه است؟ 
چرا همیشه اصناف و کسبه باید جور کمبودهای ساختاری 

را بکشند؟
در طول سال های گذشته، کمبود انرژی به معضلی مزمن 
تبدیل شده است. هر زمستان که می رسد، بخش های مختلف 
صنعتی، تجاری و حتی خانگی با محدودیت های شدید روبه رو 
می شوند. اما آیا این بحران، نتیجه ی پرمصرفی کسبه و مردم 
است، یا ناشی از ضعف مدیریت و زیرساخت های فرسوده ی 

انرژی کشور؟
طبق اعلام مسئولان، »گشت های بازرسی برای جلوگیری از 
اتلاف انرژی در تمام ساعات شبانه روز فعال هستند«. پرسش 
اینجاست که آیا این گشت های بازرسی در ادارات دولتی، 
صنایع بزرگ و نهادهایی که بیشترین سهم را در مصرف انرژی 
دارند نیز اجرا می شود؟ یا باز هم اصناف و کسبه ی خرد، که 
چرخ اقتصاد محلی را می چرخانند، باید قربانی تصمیمات 

یک سویه شوند؟
»گرماتاب ها ممنوع!« اما جایگزین چیست؟

ممنوعیت  شامل  گرفته،  البرز  اصناف  اتاق  که  تصمیمی 
استفاده از گرماتاب ها در واحدهای صنفی است. اما سوال 
مهم این است که آیا جایگزینی برای این ممنوعیت در نظر 
گرفته شده است؟ بسیاری از مغازه ها و واحدهای صنفی در 
مناطق سردسیر، برای گرم کردن فضای کار خود راهی جز این 
وسایل ندارند. در چنین شرایطی، آیا مسئولان کمکی برای 
تأمین سیستم های گرمایشی بهینه و کم مصرف ارائه داده اند، 
یا فقط یک بخشنامه صادر شده و کسبه باید خودشان مشکل 

را حل کنند؟
نکته ی تأسف بار این است که هر زمان بحرانی در کشور ایجاد 
می شود، اصناف اولین گروهی هستند که باید بار مشکلات را 
به دوش بکشند. چه در ماجرای کرونا که محدودیت های شدید 
باعث ورشکستگی بسیاری از کسبه شد، چه در بحران انرژی، و 
چه در تورم لجام گسیخته ای که تنها فشار را بر دوش کسبه ی 
خرد و متوسط گذاشته است. اما در نهایت، چه حمایتی از 

آن ها صورت گرفته است؟
اگر کمبود داریم، چرا صادرات ادامه دارد؟

یکی از تناقض های آشکار در سیاست های انرژی کشور این 
است که همزمان با اعمال محدودیت های شدید بر مصرف 
داخلی، صادرات گاز و برق به کشورهای همسایه همچنان 
اولویت  چرا  هستیم،  کمبود  دچار  واقعاً  اگر  دارد.  ادامه 
تأمین داخلی رعایت نمی شود؟ چرا در این شرایط سخت، 

سیاست های کلان مورد بازبینی قرار نمی گیرند؟
به نظر می رسد که در ایران، مسئولیت حل بحران ها همیشه بر 

عهده ی مردم و اصناف است، اما تصمیم گیری ها در سطحی 
کلان و بدون درنظر گرفتن واقعیات اقتصادی و اجتماعی 
مسئولان،  که  باشد  رسیده  آن  وقت  شاید  می شود.  انجام 
پیش از صدور بخشنامه های محدودکننده، به فکر راهکارهای 
مردم،  از  مطالبه ی صرفه جویی  کنار  در  و  باشند  جایگزین 
خودشان هم اصلاحات لازم را در سیاست های انرژی انجام 

دهند.
صرفه جویی وظیفه ی همه است، اما این که همیشه یک گروه 

خاص قربانی شود، نه منطقی است و نه منصفانه.

 

گیلان

»استاندار«:

سیل به ۲ هزار خانوار 

گیلانی خسارت زد

استاندار گیلان گفت: براساس برآورد اولیه سیل به ۲ هزار 
تا ۸۰۰  که حدود ۷۰۰  کرد  وارد  استان خسارت  در  خانوار 
خانوار، ساکنان شهر پیربازار از توابع شهرستان رشت هستند.

هادی حق شناس روز گذشته در نشست ستاد مدیریت 
بحران گیلان اظهار کرد: کمیته ارزیابی و خسارت در گیلان 

برای ارزیابی دقیق خسارت ها تشکیل خواهد شد.
وی با اشاره به آبگرفتگی منازل مردم در چند منطقه از 
جمله شهید دیانتی، سیاه اسطلخ و پیربازار شهرستان رشت 
بیان کرد: مکان هایی از سوی جمعیت هلال احمر گیلان 
برای اسکان اضطراری خانواده ها آماده شد و توزیع غذای 

گرم بین خانواده ها سیل زده آغاز شده است.
وی با اشاره به بارش شدید ۱۳۰ میلیمتری باران در مدت 
۱۴ تا ۱۵ ساعت بیان کرد: در سال آبی گذشته از اول مهرماه 
بارندگی در  تا ۲۰ بهمن همان سال ۴۳۰ میلیمتر   ۱۴۰۲
استان ثبت شد اما امسال به ۵۳۵ میلیمتر رسیده است؛ 
در پنج ماه گذشته میانگین ماهانه بارندگی بیش از ۱۰۰ 

میلیمتر بوده است.
نماینده عالی دولت در گیلان با بیان اینکه سامانه بارشی و 
هوای سرد تا پایان امروز در استان مستقر است، اضافه کرد: 
بر اساس اعلام هواشناسی از امروز )شنبه( تا فردا )یکشنبه( 
علاوه بر ارتفاعات و دامنه ها در برخی مناطق جلگه ای بارش 
مخلوط برف و باران و بعضی ساعات بارش برف پیش بینی 

شده  است از اینرو باید تمهیدات لازم اتخاذ شود.
اولویت  در  آنان  اینکه جان مردم و سلامت  بیان  با  وی 
است، اظهار کرد: برای پیشگیری از حوادث احتمالی همه 
که  درختی  هر  نیز  برق  حوزه  در  باشد؛  آماده  صحنه  در 

موجب اخلال در شبکه می شود، باید قطع شود.
نماینده عالی دولت در گیلان اظهار کرد: با توجه به اینکه 
بوده  گیلان  شرق  و  مرکز  در  متمرکز  سرد  هوای  جبهه 
ضروریست تا مردم استان به ویژه اهالی مناطق غربی در 
مدیریت مصرف انرژی همکاری کنند تا از این موج سرما 

عبور کنیم.
وی درباره قطعی برق ۷۰۰ خانوار پیربازار رشت بیان کرد: 
برای پیشگیری از حوادث تا فروکش کردن آب نمی توان 

برق را وصل کرد.

ارتفاع برف در گیلان به ۱۴۰ سانتیمتر و بارندگی به ۱۸۶ 
میلیمتر رسید

رودخانه  کرد: آب  بیان  این نشست  در  نیز  شهردار رشت 
زرجوب و گوهررود در منطقه سیاه اسطلخ یک متر فروکش 
کرده و به جز تعداد محدودی از کوچه های این محله که 
در حال رفع آبگرفتگی هستیم، تا این لحظه مشکل خاصی 

وجود نداشته است.
رحیم شوقی با بیان اینکه در منطقه شهید دیانتی رشت 
که روز گذشته دچار آبگرفتگی شده بود نیز الان مشکلی 
خاصی وجود ندارد، اظهار کرد: نیروهای خدماتی شهرداری 
برای رفع مشکلات آبگرفتگی در برخی مناطق رشت حضور 

دارند.
وی با اشاره به پیش بینی هواشناسی مبنی بر بارش برف 
برای  لازم  نیروهای  با  دستگاه   ۱۲۰ کرد:  اضافه  جلگه  در 
مقابله با بحران احتمالی برف در شهر رشت آماده شده است.

شهردار پیربازار رشت نیز در این نشست گفت: ۱۵۰ میلمیتر 
باران با وجود رودخانه ای که بیش از ۲۰ سال لایروبی نشده 
موحب آبگرفتگی پیربازار رشت شده  و حدود ۱۵۰ هکتار 
معادل نیمی از وسعت ۳۰۰ هکتاری این شهر زیر آب رفت.

علی اکبر پورعلی اظهار کرد: منازل حدود ۷۰۰ تا ۸۰۰ خانوار 
که  شده  آبگرفتگی  دچار  رشت  پیربازار  خانوار  هزار   ۲ از 
بسیاری از خانواده ها به منازل اقوام خود در شهر و روستا 
رفتند و بخشی نیز در مساجد، حسینیه ها و مراکز آماده 

شده منتقل و اسکان یافتند.
با حضور  شنبه  روز  گیلان  بحران  مدیریت  ستاد  نشست 
رئیس سازمان مدیریت بحران کشور و رئیس سازمان امداد 

و نجات کشور در استانداری گیلان برگزار شد.

اصناف، صرفه جویی و بحرانی که همیشه قربانی می گیرد؛

چرا همیشه از اصناف انتظار همکاری داریم، اما از نهادهای بالادستی نه؟

از »البرز« چه  خبر؟

علیرضا ناظری

سخنگوی شورای اسلامی کلانشهر کرج اعلام کرد: با توجه 
به اهمیت بهسازی معابر، اعتبارات بخش آسفالت خیابان ها 
و معابر فرعی این کلانشهر در سال ۱۴۰۴ به بیش از ۲ برابر 

افزایش یافت.
»علی قاسمپور« روز گذشته با اعلام این مسئله گفت: امسال 
بودجه بهسازی معابر کرج چهارهزارو۵۰۰ میلیارد بود که برای 
سال آینده به نزدیک یک همت یعنی حدود ۱۰ هزار میلیارد 

ریال افزایش یافته است.
وی بیان کرد: افزون بر معابر اصلی اصلی، بهسازی معابر محله 
های کم برخوردار از اولویت برنامه های مدیریت شهری درسال 

آینده است.

آخرین  خصوص  در  کرج  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
تصمیم ها برای کاربری املاک واراضی زندان سابق رجایی 
شهر کرج گفت: براساس برنامه ریزی با همکاری سازمان زندان 
های کشور احداث مراکز تجاری، مسکونی، فرهنگی، فضای 
سبز، درمانی و خدمات عمومی در این مکان پیش شده است.

اندازی ایستگاه آتش نشانی، مسجد و  راه  افزود:  قاسمپور 
خدمات فرهنگی مانند فرهنگسرا در طرح تغییر کاربری اراضی 

زندان رجایی شهر دیده شده است.

سرمربی البرزی رشته مچ اندازی که سکانداری تیم ملی این 
رشته را نیز بر عهده دارد، گفت: به دلیل کمبود امکانات و 
تجهیزات مچ اندازی در سطح استان از منزل شخصی خودم 

هم برای آماده سازی و تمرین شاگردانم استفاده می کنم.
»حمیرا شاهیان یار« ۳۸ ساله یکی از مربیان رشته مچ اندازی 
است و طبق آخرین تصمیم فدراسیون به عنوان سرمربی تیم 

ملی مچ اندازی بانوان کشور نیز انتخاب شده است.
وارد  سالگی   ۹ سن  از  گفت:  گذشته  روز  یار  شاهیان 
ورزش های رزمی شدم و بعد از آن به سمت رشته بدنسازی و 
پرورش اندام رفتم. کم کم به فیتنس و مچ اندازی علاقمند 
شدم و طی ۹ سال اخیر به صورت متمرکز روی رشته مچ 

اندازی فعالیت می کنم.
سرمربی البرزی رشته مچ اندازی و سکانداری تیم ملی این 
رشته با اشاره به افتخارات خود، گفت: در رشته مچ اندازی 
افتخار قهرمانی آسیا را در کارنامه خود دارم و در زمان 
حاضر علاوه بر مربیگری این رشته یکی از داوران آسیایی 

نیز هستم.
وی که به عنوان اولین داور زن ایرانی در رشته مچ اندازی نیز 
شناخته شده است در ادامه افزود: بعد از کسب مهارت های 
لازم و تخصصی به عنوان ورزشکار، وارد کلاس های داوری 
شدم و پس از آن دوره های مربیگری مچ اندازی از درجه سه 

به بالا را طی کردم.
شاهیان یار تصریح کرد: در زمانی که من این کار را بطور 
حرفه ای شروع کردم منبع خاصی برای این رشته در سطح 
کشور نبود با تحقیق و تعامل و برقراری ارتباط با بازیکنان و 
مربیان و داوران مطرح جهانی سطح دانش خود را ارتقا دادم 
و در طول این سال ها شاگردان زیادی تربیت کردم و همواره 

برای ترویج این رشته در سطح کشور تلاش می کنم.
وی با اشاره به کمبود مربی این رشته در کشور گفت: شاید 
مجموع مربیان حرفه ای و دارای مدرک این رشته حدود 
با نگاه ویژه و  ۲۰ نفر در سطح کشور باشد و امیدوارم 
حمایت مسئولان ورزشی این رشته در بین بانوان گسترش 

بیشتری پیدا کند.
آخرین  تشریح  در  بانوان  اندازی  مچ  ملی  تیم  سرمربی 
وضعیت تیم ملی مچ اندازی نیز خاطرنشان کرد: بعد از 
مسابقات کشوری بیرجند نفرات برتر به مرحله اول اردوی 
از این سهمیه نیز هفت نفر  تیم ملی دعوت شدند که 
ورزشکاران البرزی هستند. ورزشکاران پس از این به مرحله 
دوم اردو نیز دعوت خواهند شد تا اعضای نهایی تیم ملی 
برای مسابقات آسیایی انتخاب شوند. مسابقات آسیایی 
سال آینده اواخر فروردین ماه به میزبانی هند برگزار خواهد 
شد. آخرین افتخار تیم مچ اندازی بانوان کشور مقام نایب 

قهرمانی مسابقات آسیایی در سال ۱۴۰۱ بوده است.
وی به محدودیت منابع مالی در این رشته نیز اشاره کرد و 
افزود: اگر حمایت های مالی از تیم به طور کامل انجام شود 
می توانیم در همه اوزان نماینده داشته باشیم ولی معمولًا 
به دلیل محدودیت های مالی حداکثر ۶ یا هفت نفر از بانوان 

این رشته به مسابقات اعزام می شوند.

»علیقاسمپور«:اعتباراتبهسازیمعابرکرج۲برابرشد

»سرمربیتیممچاندازیبانوانالبرز«:خانهاممحلتمرینبازیکنانشدهاست
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آگهی

رویداد

همزمان با نهمین روز از دهه مبارک فجر، نخستین مرکز تصویربرداری پیشرفته »پِت اسکن« استان هرمزگان با حضور جعفر معیادفر رئیس اورژانس کشور، 
استاندار هرمزگان و جمعی از مسئولان در مجتمع آموزشی، پژوهشی و درمانی پیامبراعظم)ص( بندرعباس افتتاح شد. استاندار هرمزگان روز گذشته در 
مراسم راه اندازی مرکز تخصصی پت اسکن در بندرعباس با اشاره به اهمیت تشخیص درست و به موقع بیماری های خاص اظهار کرد: هرمزگان هشتمین 
استان کشور است که به این فناوری دست یافته است و این ظرفیت هم می تواند به مردم استان و حتی استان های همجوار نیز خدمات ارائه دهد. محمد 
آشوری تازیانی از امضای تفاهم نامه ای بین مرکز اورژانس کشور، استانداری هرمزگان و دانشگاه علوم پزشکی استان خبر داد و گفت: این تفاهم نامه در 
راستای تقویت ناوگان اورژانس استان و تسریع در ارائه خدمات به بیماران، به منظور تخصیص ۳۰ دستگاه آمبولانس به شبکه اورژانس استان هرمزگان 

طی چند ماه آینده اجرایی می شود.

نخستینمرکز»پتِاسکن«درهرمزگانراهاندازیشد

در هفدهمین نشست تخصصی »شهرآورد« که به همت کمیته 
مدیریت شهری حزب همبستگی دانش آموختگان و با حضور 
خانم دکتر عباسی و خانم رهبر برگزار شد، موضوعات مرتبط با 
گردشگری، هتل ها، بوم گردی و چالش های فرهنگی و اجتماعی 

این حوزه مورد بررسی قرار گرفت.
لزوم حمایت دولت از بوم گردی

رضا بخشی، رئیس کمیته مدیریت شهری حزب همبستگی 
دانش آموختگان، در ابتدای نشست با تأکید بر نقش دولت 
در حمایت از توسعه بوم گردی در ایران، اظهار داشت که این 
حوزه نیازمند همکاری همه جانبه میان نهادهای دولتی، بخش 
اهمیت  به  اشاره  با  وی  است.  محلی  جامعه  و  خصوصی 
ایجاد  و محیط زیست، خواستار  فرهنگ  در حفظ  بوم گردی 
زیرساخت های لازم و تدوین قوانین حمایتی برای رشد این 

صنعت شد.
بخشی در ادامه به تاریخچه بوم گردی در ایران اشاره کرد و گفت: 
»بوم گردی در ایران قدمتی حدود بیست سال دارد و از زمان آغاز 
آن توسط آقای مازیار آل داوود، این صنعت به تدریج رشد کرده 
است. اما همچنان با چالش های زیادی مواجه ایم که نیازمند 

حمایت جدی دولت و همکاری سایر نهادهاست«.
استانداردهای  و  قوانین  ایجاد  با  باید  »دولت  افزود:  وی 
مشخص، از توسعه بوم گردی حمایت کند. این قوانین باید 
شامل تسهیل فرآیندهای اداری، ایجاد زیرساخت های لازم و 
ارائه تسهیلات به سرمایه گذاران باشد تا گردشگران داخلی و 

خارجی بیشتری جذب شوند«.
گردشگری بومی، احیاگر فرهنگ محلی

در ادامه نشست، خانم رهبر به نقش گردشگری بومی در حفظ 
فرهنگ و تاریخ محلی پرداخت و اظهار داشت که بسیاری از 
گردشگران داخلی و خارجی ترجیح می دهند به جای اقامت در 
هتل های لوکس، در خانه های بومی با حال و هوای روستایی و 
محلی اقامت کنند. وی تأکید کرد که این نوع گردشگری نه تنها 
به حفظ فرهنگ محلی کمک می کند، بلکه می تواند به عنوان 

یک منبع درآمد پایدار برای جوامع محلی عمل کند.
وی همچنین به چالش های فرهنگی و اجتماعی در شهرهای 
بزرگی مانند تهران اشاره کرد و گفت: »در کلان شهرها، مردم 
حتی همسایه های خود را نمی شناسند و این موضوع باعث 
در چنین شرایطی،  است.  اجتماعی شده  تعاملات  کاهش 
چگونه می توان انتظار داشت که مردم برخوردی مثبت و پذیرای 

گردشگران باشند؟«
تصویرسازی رسانه ها و نقش آن در جذب گردشگران

خانم دکتر عباسی نیز در ادامه به نقش رسانه ها در ترویج 
گردشگری اشاره کرد و گفت: »رسانه های خارجی اغلب ایران 
را به عنوان کشوری ناامن معرفی می کنند و این مسئله موجب 
کاهش تعداد گردشگران خارجی شده است. ما باید تلاش کنیم 

تا تصویری واقعی تر و مثبت از ایران به جهانیان ارائه دهیم«.
گردشگری  زیرساخت های  تقویت  لزوم  بر  همچنین  وی 
باید  افزود: »برای جذب گردشگران خارجی،  تأکید کرد و 

دسترسی  مسیرهای  مناسب،  هتل های  نظیر  امکاناتی 
کنیم.  فراهم  را  استاندارد  رفاهی  خدمات  و  مطلوب 
همچنین، تقویت فرهنگ پذیرش گردشگران در بین مردم 

ضروری است«.
نقش شهرداری ها در توسعه گردشگری شهری

در بخش دیگری از این نشست، به نقش شهرداری ها در توسعه 
گردشگری شهری پرداخته شد. خانم دکتر عباسی با اشاره به 
موقعیت خاص شهرداری تهران اظهار داشت: »تهران به عنوان 
دارد.  گردشگران  جذب  در  بالایی  پتانسیل  کشور،  پایتخت 
شهرداری می تواند با ایجاد یک سازمان ویژه گردشگری، نقشی 

کلیدی در توسعه این حوزه ایفا کند«.
در پایان نشست، شرکت کنندگان به بحث و تبادل نظر درباره 
پیش رو  چالش های  و  بومی  گردشگری  توسعه  راهکارهای 
پرداختند. این نشست فرصتی بود برای بررسی راهکارهای عملی 

در جهت تقویت گردشگری در ایران و ترویج فرهنگ بومی.
و  با حضور کارشناسان  این نشست های تخصصی  برگزاری 
فعالان حوزه گردشگری، می تواند گام مهمی در مسیر توسعه 

پایدار گردشگری در کشور باشد.

 

سلامت

توان بخشی بیماران حرکتی با 

نیروسنج ایران ساخت

یک شرکت دانش بنیان با طراحی و تولید صفحه نیروسنج 
توان بخشی،  حوزه  نیازهای  از  یکی  رفع  ضمن  سه بعدی، 
شناخت مشکلات بیماران حرکتی و توسعه پژوهش ها، موفق 
به کاهش خروج ارز ناشی از وارادت این محصول شده است.

مجتبی گوهری مدیرعامل این شرکت دانش بنیان با اشاره به 
طراحی بومی و تجاری سازی صفحه نیروسنج سه بُعدی، عنوان 
کرد: محصول نیروسنج یا فورس پلیت، ابزاری است که برای 
اندازه گیری نیروها و گشتاورهای اعمال شده توسط جسمی بر 
روی زمین، در سه بُعد استفاده می شود. این نیروها، نیروهای 
واکنش زمین بر کف پا نامیده می شود و با کمک حسگرهایی 

که در داخل دستگاه قرار دارد، اندازه گیری می شود.
نیروسنج  گسترده  کاربردهای  به  اشاره  با  فناور  فعال  این 
سه بُعدی در حوزه سلامت، طب ورزش و پژوهش های مختلف 
عنوان کرد: دامنه استفاده از این ابزار، بسیار راهبردی و گسترده 
است؛ به طوری که در پژوهش های حوزه علوم توان بخشی، 
علوم آزمایشگاهی، بیومکانیک، طب ورزشی و درمان، کارآمدی 
خود را به اثبات رسانده است. در حال حاضر مراکز آزمایشگاهی، 
درمانی و پژوهشی کشور که در حوزه طب مکانیکی، ورزش 
فعالیت دارند، از این ابزار برای مطالعه و بررسی طرز راه رفتن 
انسان یا حیوانات، اصلاح الگوهای حرکت، درمان و تحقیق و 
توسعه راهکارها و محصولات فناورانه جدید استفاده می کنند.

»ارزان تر« اما با کیفیتی هم پای نمونه خارجی
گوهری با اشاره به ساخت دستگاه فورس پلیت، برای نخستین 
با مزیت هایی  دانش بنیان  این شرکت  توسط  در کشور  بار 
رقابتی، نسبت به سایر نمونه های مشابه وارادتی، افزود: در حال 
حاضر، نمونه مشابه این دستگاه در کشور ساخته نمی شود و 
نمونه تولیدشده در شرکت ما با قیمت تمام شده بسیار پایین تر 
از نمونه مشابه وارداتی، به بازار عرضه می شود، ضمن این که از 
کیفیت و کارایی هم پای نمونه خارجی برخوردار است. خدمات 
پس از فروش و پشتیبانی بهتر محصول را می توان از دیگر 

مزیت های فورس پلیت ساخت داخل دانست.
مدیرعامل این مجموعه دانش بنیان با اشاره به نیاز شدید بازار 
حوزه پژوهش و سلامت به این محصول، کاهش خروج ارز را 
دیگر مزیت تولید داخلی نیروسنج ایران ساخت برشمرد و گفت: 
اکنون ظرفیت تولید و رفع نیاز این محصول در کشور وجود 
دارد، به طوری که سالانه می توان از خروج یک میلیون دلار ارز 

از کشور جلوگیری کرد.

ضرورت حمایت از توسعه بازار دانش بنیان ها
گوهری با اشاره به نقش معاونت علمی ریاست جمهوری در 
حمایت و بازارسازی محصولات دانش بنیان ایران ساخت، عنوان 
کرد: معاونت علمی، دارای ظرفیت بسیار خوبی در معرفی و 
توسعه بازار محصولات دانش بنیان است؛ این امکان باید با 
استفاده از عناصر کلیدی و کارآمد در توسعه بازار محصولات 
و همچنین ایجاد بستر معرفی توانمندی دانش بنیان ها به 

بازارهای هدف، به بهترین نحو، مورد استفاده قرار بگیرد.
این فعال فناور در پایان خاطرنشان کرد: معتقدم اگر مسئولان 
در دولت و نهادهای مختلف، به معنای واقعی موظف به 
حمایت از محصولات با کیفیت دانش بنیان شوند، قطعاً شاهد 
ارتقای بازدهی در بخش های مختلف به واسطه بهره وری این 
محصولات، کاهش وابستگی قابل توجه و رونق بازار کسب و 

کارهای دانش بنیان خواهیم بود.

بررســی چالش های گردشگری و بوم گردی در هفدهمین نشست »شهرآورد«؛

فرصت ها و چالش های یک صنعت نوپا در ایران

گزارش

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور گفت: توسعه 
خوزستان باید با رعایت ملاحظات زیست محیطی صورت 

گیرد تا سلامت مردم خدشه دار نشود.
شینا انصاری روز گذشته در جریان بازدید از واحدهای 
واسطه  به  کرد:  اظهار  اهواز  دریایی  گشت  و  نفتی 
استقرار صنایع نفتی شرایط خاصی در خوزستان حاکم 
است و موضوع مدیریت و کنترل آلاینده های محیط 
زیست  محیط  کل  اداره  در  همکاران  دغدغه  زیستی 

استان است.
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
کشور با بیان اینکه توسعه باید پایدار باشد و محیط زیست 
در بطن این توسعه قرار گیرد نه در حاشیه تصریح کرد: در 

خوزستان توسعه باید مشروط بر رعایت ملاحظات زیست 
محیطی صورت گیرد، به نحوی که سلامت و کیفیت محیط 

زیست نیز خدشه دار نشود.
شینا انصاری معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست کشور صبح گذشته در دومین سفر خود به 
خوزستان از طریق فرودگاه بین المللی شهید سلیمانی اهواز 

وارد استان شد.
بازدید از اداره کل بنادر و دریانوردی خوزستان و همچنین 
محل احداث فاز دوم منطقه ویژه پتروشیمی ماهشهر از دیگر 

برنامه های سفر انصاری به خوزستان است.

در آیینی که به صورت وب کنفرانس در ارتباط زنده تصویری 
با وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و به مناسبت دهه 
مبارک فجر برگزار شد، ۴۶ پروژه عمرانی بهداشتی در فارس به 

بهره برداری رسید.
در این آیین که شنبه، همزمان با نهمین روز از دهه مبارک فجر 
در مرکز خدمات جامع سلامت حضرت امام حسن مجتبی)ع( 
روستای دالین شهرستان سپیدان برگزار شد، دکتر سید بصیر 
هاشمی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز به همراه جمعی 
از اعضای هیات رئیسه دانشگاه و نماینده مردم شهرستان 
های سپیدان و بیضا در مجلس شورای اسلامی و فرماندار این 
شهرستان، در ارتباط وب کنفرانس با وزیر بهداشت، درمان و 

آموزش پزشکی شیراز، ۴۶ پروژه بهداشتی را افتتاح کرد.
دکتر محمدرضا ظفرقندی، وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
در این آیین ضمن تبریک اعیاد شعبانیه و ایام دهه مبارک فجر؛ 

افتتاح ۴۶ پروژه را باعث خیر و برکت برای مردم فارس دانست 
و گفت: توسعه و راه اندازی شبکه ها و خدمات سلامت محور در 
روستاها و مناطق کم برخوردار، از اهداف انقلاب اسلامی است و 

تلاش می کنیم تا این اهداف محقق شود.
و  درمان  بهداشت،  وزارت  بهداشت  معاون  رئیسی،  علیرضا 
آموزش پزشکی نیز در این ارتباط ویدیویی با بیان اینکه فارس 
از پیشگامان پزشکی خانواده در کشور است، ابراز امیدواری 
کرد شاهد توسعه این برنامه در فارس، همچنین توسعه مراکز 

خدمات جامع سلامت در مناطق روستایی باشیم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز نیز در این آیین ضمن تبریک 
اعیاد مبارک شعبانیه با بیان اینکه فارس، قطب پزشکی جنوب 
کشور است، گفت: دانشگاه علوم پزشکی شیراز با دارا بودن ۳۱ 
شبکه بهداشت و درمان، ۹۲۰ خانه بهداشت روستایی، ۵۹ خانه 
بهداشت عشایری، ۱۲ پایگاه سلامت روستایی، ۱۷۷ مرکز خدمات 

جامع سلامت روستایی، ۶۴ مرکز خدمات جامع سلامت شهری، 
۹۰ مرکز خدمات جامع سلامت شهری روستایی، به بیش از 
سه میلیون و ۶۰۰ هزار جمعیت شهری و حاشیه و بیش از 
یک میلیون و ۲۷۰ هزار نفر جمعیت روستایی و عشایری، ارائه 

خدمت می کند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز سهم خیرین عرصه سلامت را 
در بهره برداری از این پروژه ها تاثیرگذار دانست و گفت: همچنین 
۲۰۳ هزار و ۴۵۰ میلیون ریال نیز برای تجهیز این پروژه ها هزینه 

شده است.

»رئیسسازمانحفاظتمحیطزیستکشور«تأکیدکرد؛لزومرعایتملاحظاتمحیطزیستیدرتوسعۀخوزستان

درفارس؛۴۶پروژهعمرانیبهداشتیبهبهرهبرداریرسید

فرزانه سلامت  بخش
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جلوۀ زنانۀ این پرسوناژ ها، فاقد هرگونه جذابیت 

جنسی است. رولندز فیگوری از زن را ارائه داده 

که بلحاظ ظاهری، با سکس  سیمبول های دهۀ 

۵۰ و ۶۰ مشابهت دارد، اما در متن اثر، شخصیت 

بطوری پرداخت  شده که جذابیت و کشش جنسی، 

آخرین چیزی باشد که مخاطب به آن فکر می کند. 

درواقع، کاساوتیس بدین شکل، پرسوناژ  زن 

کلاسیک را از سینمای هالیوودی وام می گیرد، آن را 

درهم  می شکند و به  نوبۀ خود، به آن شکل می دهد و 

بازتعریفش می کند.

موهای بلوند تا گردن، عینکی آفتابی با شیشه های بزرگ، یک 
بارانی بلند و سیگاری که خاموش نمی شود. این موارد فقط 
یادآور یک چیزند، جینا رولندزِ فیلم های جان کاساوتیس. 
از  بحران زده  و  مستأصل  و  درمانده  زنی  که  ندارد  فرقی 
مشکلات خانوادگی باشد، یا بازیگری که دچار نوعی بحران 
وجودی شده، و یا حتی عضو سابق مافیایی  که در خیابان 
هفت تیر می کشد، جینا رولندز در فیلم های همسرش، جان 
کاساوتیس، همیشه به یک شکل حضور می یابد. پرسونایی 
که نه فقط در مشخصات ظاهری، بلکه در کلیت خود، در 
آثار مختلف کاساوتیس تکرار می شود، اما تکرار نه در معنای 
لغوی و مصطلح آن، بلکه در معنای کیرکگوری اش، به  مثابۀ 
کنشی که در یک بستره ای اصیل و جاافتاده، خود را تکرار 
نو خلق می کند. نقش های جینا  امری  آن،  کرده و در هر 
رولندز را در فیلم های کاساوتیس به یاد آورید. هستۀ مرکزی 
تمامی آن ها، زنی تنها و درمانده است که گویی چیزی را 
گُم  کرده و بدنبال چیزی می گردد، و در همان حال، مقابل 
نیروهای خارجی و فشارهای دنیای بیرونی مقاومت می کند 
و تن به یک  رنگی با اجتماع نمی دهد. جینا رولندزِ کارهای 
کاساوتیس، انگار که همان زنی تنهاست که به آغاز فصل 
سرد ایمان آورده است. این مسئله بدست نمی آمد، مگر با 

برهم کنش ایده های کاساوتیس و هنر جینا رولندز.
و  کنش ورز  نیرویی  حاصل  کاساوتیس،  جان  سینمای 
به واسازی معانی، چه در ساخت و  دیالکتیکی  است که 
شکل دهی فرمالیستی اثر، و چه در بازخوانی تماتیک اثر، 
به  را  هالیوودی  کلاسیک  فرم  ابتدا  از  او  می شود.  ختم 
چالش می کشد و آن را به سخره می گیرد، که در اولین قدم، 
نتیجه  آن، فیلمی می شود به نام »سایه ها«)1959(. فیلمی 
که به  نوعی، به  عنوان سردمدار سینمای مستقل و  موج نوی 
آیرونیک،  به  شکلی  فیلم  این  می شود.  معرفی  آمریکایی 
کاساوتیس  گدار.  افتادۀ«  نفس  »از  عرضۀ  با  بود  هم  زمان 
بدون فیلم  نامه و پیش تولید خاصی، بازیگران و نابازیگران را 
جلوی دوربین می برد و با نافرمانی و عدم تبعیت از سینما 
و قوانین زمان خود، با بداهه پردازی تمام، اولین فیلمش را 
می سازد. این رویکرد وی، در تمامی آثارش نیز حفظ می شود 
تا از او، به  عنوان پدرخواندۀ سینمای مستقل آمریکا یاد شود. 
پرسوناژ  ها  زندگی  از  کوتاهی  قسمت  کاساوتیس  درواقع، 

را جدا می کند، و به  شکلی رئالیستی آن را روایت می کند. 
روایتی که در غالب آثارش، ماهیتی صیرورت مند به خود 
می گیرد. اما یکی از مهم ترین نتایج این رویکرد کاساوتیس، 
در حیطۀ محتوایی و تماتیک رقم می خورد، و آن، بازخوانی 

مدرنی ا ست از شمایل زنانه در سینمای آمریکا.
اگر بخواهیم فیلم سازان مردی را که به جست  وجو و کاوش 
دو  قطعا  برشماریم،  پرداخته اند،  سینما  در  زنانگی  و  زن 
برجستۀ  اسامی  کاساوتیس،  جان  و  برگمان  اینگمار  نام 
این لیست اند. اگر برگمان به  شکلی عمقی و سوبژکتیو، به 
کاویدن دالان های عمیق و پیچیدۀ روان زن می پرداخت، ته 
و توی زنانگی را درمی آورد و این کار را با چهره های مختلفی 
همچون اینگرید تولین، لیو اولمان و بی بی اندرشون انجام 
ملموس تر،  و  بی پرده تر  به  شکلی  کاساوتیس  جان  می داد، 
شمایلی از زن مدرن را به تصویر می کشد و زن را به  مثابۀ  
سوژه ای که فاعلیت خود را بازستانیده قرار می دهد، و البته 

این  کار را فقط با یک چهره انجام می دهد: جینا رولندز.
از  می دهد،  ارائه  کاساوتیس  آثار  در  رولندز  که  فیگوری 
زنانۀ  جلوۀ  آنکه  نخست  است.  اهمیت  حائز  جهت  دو 
است.  جنسی  جذابیت  هرگونه  فاقد  پرسوناژ ها،  این 
با  ظاهری،  بلحاظ  که  داده  ارائه  را  زن  از  فیگوری  رولندز 
سکس  سیمبول های دهۀ ۵۰ و ۶۰ مشابهت دارد، اما در متن 
و کشش  جذابیت  که  پرداخت  شده  بطوری  اثر، شخصیت 
جنسی، آخرین چیزی باشد که مخاطب به آن فکر می کند. 
درواقع، کاساوتیس بدین شکل، پرسوناژ  زن کلاسیک را از 
و  درهم  می شکند  را  آن  می گیرد،  وام  هالیوودی  سینمای 
به  نوبۀ خود، به آن شکل می دهد و بازتعریفش می کند. در 
وهلۀ بعدی، زن در سینمای کاساوتیس، سوژه ای کنش ورز 
است. کاساوتیس آن جلوه ای از زن در سینمای کلاسیک را 
که صرفا موجودی منفعل که بدل به ابژۀ چشم چرانی مردان 
شده، می زداید و به آن، قوه ی فاعلیت می بخشد. این امر، به 

خوبی در فیلم گلوریا)1980( قابل دریافت است.
استودیو یی  فیلم های  معدود  جز  قضا  از  که  گلوریا، 
کاساوتیس بشمار می رود، قصۀ زنی به همین اسم را روایت 
می کند که ناچارا با پسربچه ای که خانواده اش توسط مافیا 
دوربین  فیلم،  با شروع  می شود.  همراه  می رسند،  قتل  به 
کاساوتیس بر فراز نیویورک به پرواز در می آید و به  نوعی، 
نیویورک را بدل به بدنی می کند که زد و خوردهای فیلم، در 
رگ هایش جریان دارد. مانند باقی فیلم های کاساوتیس، از 

همان ابتدای اثر، به دل آن پرتاب می شویم.
خانواده ای که قرار است به دست مافیای نیویورک قتل عام 
امنی بسپارند. در  به دستان  را  باید پسربچۀ شان  شوند، و 
همین بزنگاه، قهوۀ همسایۀ شان تمام می شود و می خواهد 
به صدا درمی آید  در  زنگ  بگیرد.  قهوه  این خانواده،  از  که 
اولین  این  نگاه می کند و  از چشمی در  و چشم دوربین، 
باری است که رولندز را در قامت گلوریا می بینیم. زنی با 
موهای بلوند تا گردن، بارانی بلند، چهره ای سرد و سیگاری 
که به سینماتیک ترین شکل ممکن دود می شود. »سلام، 
قهوه  تموم کردم!«. رولندز با این جمله، کار خود را به  عنوان 
گلوریا شروع می کند . اما ادای همین جمله ساده، به  شکلی 
بی نظیر و حرفه ای صورت می گیرد، به  نوعی که بخش زیادی 
کاساوتیس  و  رولندز  توسط  گلوریا  شخصیت  پرداخت  از 
و  می شود،  باز  در  می گیرد.  قسمت صورت  از طی همین 
گلوریا صورتش را به طرف خانواده برمی گرداند. سنگینی و 
سردی نگاهش مخاطب را می گیرد. سلامی فرمالیته می کند، 
ابروهایش را بالا می اندازد و با لبخندی تصنعی، می گوید 

اولیه، می فهمیم  با همین برخورد  که قهوه اش تمام  شده! 
که این شخصیت ، قرار نیست که شخصیتی ساده و زنی 
همان  از  رولندز،  چهرۀ  و  نگاه  هیبت  باشد .  توسری خور 
ابتدا چشمان مخاطب را برای خود می کند، اما نه بواسطۀ 
جذابیت جنسی، بلکه دقیقا متعاقب اصالت و فاعلیتش. 
قتل عام اتفاق می افتد و پسربچه با گلوریا همراه می شود، 
که  آغاز می کنند، سفری  را  ادیسه ای خود  دو سفر  این  و 
در  دارد.  همراه  به  خود  با  را  شخصیت  دو  این  صیرورت 
فیل)پسربچه(  و  گلوریا  که  این  از  بعد  فیلم،  از  صحنه ای 
از ساختمان فرار کرده و در خانۀ دیگری حضور دارند، فیل 
بی قراری می کند و گلوریا را ترک می کند، ولی بعد از چند 
لحظه پیش او برمی گردد و با عصبانیت به گلوریا می گوید 
»من با تو نمیام، من مردم، من مردم، نه تو، تو مرد نیستی، 
من مردم!«. کاساوتیس از این طریق، گلوریا را به  عنوان نماد 
زنی مدرن، در تقابل با یک نظام مردسالارانه  قرار می دهد. 
گلوریا پاسخی به فیل نمی دهد، اما چند دقیقه بعد از این 
صحنه، و در یکی از آیکونیک ترین صحنه های این فیلم، بعد 
از اینکه چند عضو از مافیا در یک خودرو به  سمت این دو 
می آیند و قصد بردن فیل را دارند، گلوریا با ایستادگی تمام، 
در مقابل آن ها قد علم می کند، به سمت آن ها تیراندازی 
می کند و خودرویشان را واژگون می سازد. بعد از این صحنه، 
انگار  برمی گیرد،  در  را  فضا  کاملی  سکوت  لحظاتی  برای 
که خود فیلم هم، در اثر جسارت و ایستادگی گلوریا، به 
شوک فرورفته است. کاساوتیس از بعد این صحنه، بطور 
کل، ذهنیت مخاطبش را دربارۀ زن تغییر می دهد. پرسوناژ  
زن او، بنا نیست که بازیچۀ مردها و سیستم مردانه باشد، 
بلکه قرار است به تنهایی آن را پایین بکشد و واژگون کند، 
حتی در سکانس های بعدی، هنگامی که اعضای مافیا قصد 
آسیب  زدن به گلوریا را دارند، گلوریا به یکی از آن ها ضربه 
می زند و خود را می رهاند و آن ها را به تمسخر می گیرد و 
به  شکلی آیرونیک می گوید »می ذاری یه زن بزندت، هان!؟«

منحنی شخصیت ها ادامه می یابد، تا جایی که گلوریا، که 
ابتدای فیلم در پاسخ به درخواست پدر و مادر فیل گفته بود 
که از بچه ها خوشش نمی آید، به فیل می گوید »من جای 
مادرتم« اما فیل در پاسخ به او می گوید »تو مادر من نیستی، 
مادر من قشنگه!«، اما در جایی دیگر، و بعد از ارتباط گیری 
بیشتر این دو شخصیت و درهم آمیزی جهان هایشان، گلوریا 
به فیل می گوید »یکبار ازت پرسیدم که می خوای من مادرت 
بشم، اما تو نخواستی«، و فیل که در طول اثر گارد محکمی 
در قبال گلوریا داشت، در پاسخ می گوید »تو می تونی مادر 
باشی، تو مادر منی، تو پدر منی، تو همه  کس منی،  من 
حتی دوست دختر منی!«. این شکل سیالیت و راکد نبودن 
شخصیت ها، همان کاری است که کاساوتیس برای واسازی 
معانی انجام داده است. در ابتدا با معرفی زنی که از بچه ها 
خوشش نمی آید و بچه ای که بیش از هر چیزی، خانواده 
خودش را می خواهد، آن ها را در وضعیتی مادر-فرزندی قرار 
می دهد و تمامی مرزبندی ها و تعاریف از پیش موجود را 
فیلم،  جهان  سیال  جریان  طی  در  سپس  درهم  می شکند. 
شخصیت ها با جهان یکدیگر پیوندی نو برقرار می کنند که 
فارغ از هرگونه توضیح و تحدید قبلی ا ست. در نهایت این 
که  وضع  شده  دو شخصیت  این  میان  جدیدی  رابطۀ  امر، 

صرفا مختص خودشان است.
این کنش، عین کاری است که کاساوتیس در باقی آثارش، 
و با باقی مفاهیم دیگر نیز انجام می دهد، که همانطور که 
از  تازه ای  مفصل بندی  آن ها،  مهم ترین  از  یکی  شد،  گفته 

مفهوم زن مدرن بود. نه فقط در گلوریا، بلکه در تمامی آثار 
مشترک کاساوتیس و رولندز، با شمایل عادی و جاافتادۀ 
تحت  »زنی  میبل  داریم.  زیادی  فاصلۀ  اجتماع،  در  زن 
تلاشش  نهایت  که  است  مادری  و  همسر  تاثیر«)1974(، 
را برای ایفای این  نقش ها می کند. اما با هر تلاش بیشتر، 

نتیجهۀ بدتری حاصل می شود.
لحظه،  در هر  و  نداده،  اجتماعی  قراردادهای  به  تن  میبل 
اما  دارد.  وضعیت  خالص ترین  در  خودش  بروز  بر  سعی 
همین خود بودن او، او را از تصویر زنی عادی که بناست 
خانه داری کند، از فرزندانش مراقبت کند و همسری دلسوز 
باشد، دور کرده است که در نتیجه، وی را دیوانه می خوانند. 
آشپزی  »اون  نیک در صحنه ای، در وصف میبل می گوید 
تخت  می کنه،  مرتب  رو  تخت  می کنه،  خیاطی  می کنه، 
رو هم مرتب می کنه؛ چنین زنی نمی تونه دیوونه باشه«. 
می شده،  خوانده  جامعه  مقبول  که  زنی  مقیاس  درواقع، 
همین  چیزها بوده و هر تخطی یا انحرافی از آن، برابر بوده با 
دیوانگی. میبل تلاش بسیاری کرد تا خود را در این چارچوب 
نقش های  تا  باشد،  ایده آل  همسری  بتواند  تا  دهد،  جای 
او،  اما تکینگی  را در خود هضم کند،  اجتماع  از  القاشده 
و خود بودنش، قدرت بیشتری داشت و در برابر فشارهای 
بیرونی، ایستادگی می کرد. تمامی پرسوناهای جینا رولندز 
بودند،  مشترک  ویژگی  این  در  کاساوتیس،  فیلم های  در 
این  چندین  بارۀ  تکرار  موجب  که  بود  امر  همین  اساسا  و 
از فیلم  زنانه، توسط جینا رولندز می شد. در جایی  فیگور 
گلوریا، گلوریا به فیل می گوید »تو اصلا می دونی درماندگی 
سینمای  در  زن  جهان بینی  تمامیت  این  و  یعنی چی؟«، 
کاساوتیس/رولندز را بازتاب می دهد. زنانی تنها و درمانده 
که به  سبب بازپس گیری زنانگی و قوۀ فاعلیتشان، دیوانه 
خوانده می شوند. زنانی که تحت  تأثیرند و از فرط درماندگی 
و فشار، رو به  سوی جنون می آورند. زنانی تنها، که در آستانۀ 

فصلی سرد قرار دارند و به آغاز آن، ایمان آورده اند.

بازخوانی شمایل زن مدرن آمریکایی، در سینمای مشترک جان کاساوتیس و جینا رولندز؛

زنی تحت تأثیر، در آستانۀ فصلی سرد
دست  به  نقد

جدیدترین تابلوهای »ایرج اسکندری« نقاش و مجسمه ساز پیشکسوت در گالری آرگون به نمایش گذاشته می شود.

گالری آرگون از ۲۶ بهمن تا ۱۰ اسفند میزبان جدیدترین نمایشگاه ایرج اسکندری است؛ مجسمه سازی که آثار او را بارها روی دیوار نگارخانه های مختلف و همچنین در موزه هنرهای معاصر 

تهران دیده ایم.شیما کوشا مدیر این گالری در خصوص این نمایشگاه گفت: اسکندری را می توان هنرمندی دانست که میان سنت و نوگرایی پلی استوار ساخته است. در آثار او، نقش و 

رنگ همانند واژه هایی از یک زبان بصری کهن، در فضایی مدرن جریان می یابند و با ضرباهنگی جدید، روایت هایی انتزاعی و شخصی را شکل می دهند. استاد اسکندری میراث تصویری 

ایران از نگارگری تا نقوش قالی را با زبان نقاشی امروزی تلفیق و در نهایت جهانی میان رویا و واقعیت خلق می کند.

نمایشآثار»ایرجاسکندی«درگالریآرگون

فرهنگ

دانیال بهنام پور
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مدیرعامل مرکز نمایشگاه های »اکسپوسنتر« مسکو و سرپرست شرکت سهامی نمایشگاه های بین المللی جمهوری اسلامی ایران در دیداری در حاشیه 
سی ودومین نمایشگاه بین المللی محصولات غذایی، نوشیدنی ها و مواد اولیه روسیه با عنوان »Prodexpo-۲۰۲۵« بر تداوم همکاری های دو کشور در عرصه 
نمایشگاهی تأکید کردند.ماکسیم فاتیف و صدیف بیک زاده در این دیدار توافق کردند که دو کشور در قالب توافقنامه های نمایشگاهی، زمینه حضور گسترده 
شرکت های ایرانی و روسی در هشت نمایشگاه تخصصی بین المللی را با ارائه تخفیفات ترجیحی متقابل و تهاتر فضا در نمایشگاه های طرفین در سال ۲۰۲۵ 
میلادی فراهم کنند. در این نشست، توافق شد که با تهاتر فضای نمایشگاهی متقابل، مشارکت شرکت های روسی در نمایشگاه اگروفود ایران و متقابلًا 

رویداد نمایشگاهی صنایع غذایی با حضور شرکت های ایرانی فعال در این حوزه در مجموعه فودسیتی مسکو نیز برنامه ریزی و برگزار شود.

ایرانوروسیهبرتداومهمکاریهاینمایشگاهیتأکیدکردند

استاندار سمنان گفت: نقش آفرینی در رفع ناترازی انرژی کشور 
با نهضت تولید برق به میزان ۲ هزار و ۴۰۰ مگاوات از انرژی 

خورشیدی در استان هدفگذاری شد.
محمدجواد کولیوند روز گذشته در حاشیه افتتاح طرح های 
عمرانی و اقتصادی دامغان به مناسبت دهه فجر افزود: سمنان 
به دلیل بهره مندی از شمار بالای روزهای آفتابی در سال، ظرفیت 

خوبی در تولید برق با توسعه نیروگاه های خورشیدی دارد.
با  نیمه تمام  طرح های  تکمیل  کرد:  بیان  سمنان  استاندار 
برنامه ریزی صحیح و اولویت سنجی منطبق با سند پیشرفت هر 

شهرستان مورد توجه است.
وی اضافه کرد: سند پیشرفت هر شهرستان طبق برنامه هفتم 
توسعه تدوین شد و به امضای نمایندگان مردم در مجلس 
شورای اسلامی، استانداری و سازمان مدیریت و برنامه ریزی 

سمنان رسید.
وی ادامه داد: تکمیل و ارتقای ایمنی راه های دامغان در دست 

پیگیری است و نیاز به حمایت جدی دارد.

وی با اشاره به مشکلات بخش درمان در نقاط مختلف این 
استان، اظهار کرد: ایجاد دانشکده علوم پزشکی دامغان در دست 

پیگیری و برای این منظور نامه نگاری شده است.
استاندار سمنان تسریع در تعیین تکلیف رئیس دانشگاه علوم 
آموزش  بهداشت درمان  از سوی وزیر  را  این استان  پزشکی 
پزشکی خواستار شد و گفت: تلاش برای رفع مشکلات بخش 

درمانی با استقرار مدیریت این دانشگاه پیگیری می شود.
گفتنی است، بهره برداری از طرح های برق رسانی به طرح های 
نهضت مسکن، نیروگاه خورشیدی کوچک مقیاس، و مجتمع 
خدماتی رفاهی حضرت علی اصغر)ع(، و همچنین بازدید از 
شرکت فروسیلیس و طرح آبرسانی مجتمع دامداری روستای 
طاق، از برنامه های حضور استاندار سمنان در شهرستان دامغان 

به مناسبت دهه فجر انقلاب اسلامی است.
دامغان از نقاط پسته خیز کشور و با جمعیت حدود ۱۰۰ هزار 
نفری بیش از ۶۵۰ شهید را تقدیم نظام جمهوری اسلامی و 

انقلاب اسلامی کرده است.

۷۵۶ طرح  عمرانی و اقتصادی با اعتبار ۸۹ هزار و ۳۱۰ میلیارد 
ریال دهه فجر امسال در استان سمنان بهره برداری می شود.

از این تعداد ۶۵۹ طرح عمرانی است که برای آن ۳۹ هزار و ۸۲۲ 
میلیارد ریال سرمایه گذاری شد و ۹۷ طرح اقتصادی نیز با اعتبار 
۴۹ هزار و ۴۹۳ میلیارد ریال با اشتغالزایی برای یک هزار و ۶۱۰ 

نفر دهه فجر ۱۴۰۳ در استان افتتاح می شود.

 

انرژی

برای کاهش ناترازی برق؛

احداث یک نیروگاه ۲۰مگاواتی 

خورشیدی آغاز شد

تلاش برای توسعه نیروگاه های خورشیدی به سرعت در حال 
پیشروی است و امروز - ۲۰ بهمن- کلنگ احداث یک نیروگاه 

۲۰ مگاواتی به زمین زده شد.
بر همین اساس این دولت همه تلاش خود را بکار گرفته تا با 

کمک بخش خصوصی توسعه تجدیدپذیرها را سرعت بخشد.
اقدام های صورت گرفته سبب شده ظرفیت این نیروگاه ها اکنون 
به ۱۵۵۰.۲۰ مگاوات برسد که به گفته عباس علی آبادی وزیر نیرو 

این میزان تاپایان امسال به ۲ هزار مگاوات خواهد رسید.
مهام مومنی، مدیرعامل شرکت ایرانی سازنده این نیروگاه در 
این خصوص گفت:  به منظور ارتقا ظرفیت تولید برق در استان 
آذربایجان غربی شهر ارومیه این مجموعه اقدام به احداث 
نیروگاه خورشیدی با ظرفیت ۲۰ مگاوات با هدف تولید برق از 
منابع تجدیدپذیر و جبران بخشی از کمبود ظرفیت نیروگاهی 
کل کشور کرده است.وی افزود: مساحت این نیروگاه ۳۰ هکتار 
و تولید سالیانه آن ۴۱ گیگاوات ساعت خواهد بود؛ در احداث 
آن از پنل های دوطرفه و اینوتر ۳۵۰ کیلوواتی استفاده می شود.
زمان  در  نیروگاه  این  کرد:  نیرو خاطرنشان  هیربد  مدیرعامل 
چند ماهه تکمیل خواهد شد و سال آینده شاهد سنکرون آن 
به شبکه سراسری خواهیم بود.وی ادامه داد: کاهش گازهای 
گلخانه ای بخصوص CO۲ به میزان ۲۵۰۰۰ تن، کاهش مصرف 
سوخت معادل با ۱۰ میلیون لیتر در سال معادل آلاینده های 
تولید شده توسط ۴۴۰۰ خودرو در سال، صرفه جویی در مصرف 
سوخت های فسیلی و کاهش مصرف سوخت فسیلی به میزان 
۱۶ میلیون متر مکعب در سال از مزایای احداث این نیروگاه ۲۰ 

مگاواتی خواهد بود.

»استاندار سمنان«:

سمنان با چشم انداز تولید ۲۴۰۰ مگاوات برق از انرژی خورشیدی نقش آفرینی ملی دارد

انرژی

مرجع رسیدگی: اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج
گزارش پرونده ثبتی: ششدانگ یک قطعه آپارتمان مسکونی نوع ملک طلق به پلاک ثبتی 16324 فرعی از 155 اصلی، مفروز و مجزا شده از 14142 فرعی از اصلی مذکور، قطعه 6 در طبقه 2 و واقع در ثبت - ناحیه یک استان البرز به مساحت 127.36 مترمربع 
واقع در سمت شمالی طبقه دوم که 2.94 دو متر و نود و چهار دسیمتر مربع آن سقف، 1.29 یک متر و بیست و نه دسیمتر مربع آن پیشرفتگی در دو قسمت، است. مشخصات منضمات ملک: پارکینگ قطعه 1 به مساحت 10.56 مترمربع، انباری قطعه 

1 به مساحت 4.56 مترمربع.
مشخصات مالکیت: مالکیت آقای علی / یاری فرزند عبدالمحمد شماره شناسنامه 1139تاریخ تولد 28 تیرماه 1363 صادره از بروجرد دارای شماره ملی 4132585840 با جز سهم 3 از کل سهم 6 بعنوان مالک سه دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان با 

شماره مستند مالکیت 13612 تاریخ 24 اسفند 1399 دفترخانه اسناد رسمی شماره 160 شهر کرج استان البرز، موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 900123 سری ب سال 99 با شماره دفتر الکترونیکی 140020331009000037 ثبت گردیده است. 
مالکیت خانم مهبد / هوشمند فرزند علی اصغر شماره شناسنامه 0310518938 تاریخ تولد ۱۳۷۰.۰۳.۰۲ صادره از کرج دارای شماره  ملی ۰۳۱۰۵۱۸۹۳۸ با جز سهم ۳ از کل سهم ۶ بعنوان مالک سه دانگ مشاع از شش دانگ عرصه و اعیان با شماره مستند 

مالکیت ۱۳۶۱۲ تاریخ ۱۳۹۶.۱۲.۲۴ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۶۰ شهر کرج استان البرز موضوع سند مالکیت اصلی  بشماره چاپی ۹۰۰۱۲۲ سری ب سال ۹۹ با شماره دفتر الکترونیکی ۱۴۰۰۲۰۳۳۱۰۰۹۰۰۰۰۳۸ ثبت گردیده است.  
محدودیت محدودیت دفتر املاک: رهنی شماره ۱۳۶۱۳ مورخ ۱۳۹۹.۱۲.۲۴ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۶۰ شهر کرج  استان البرز که بنفع بانک مسکن به مبلغ 1.462.716.623ریال به مدت ۱۴۴ ماه ثبت شده مازاد دارد رهنی شماره ۱۳۸۵۰  مورخ ۱۴۰۰.۰۲.۱۳ 
دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۶۰ شهر کرج استان البرز که بنفع بانک مسکن به مبلغ 377.667.056 ریال به مدت ۶۰ ماه ثبت شده. محدودیت دفتر املاک: رهنی شماره ۱۳۶۱۳ مورخ ۱۳۹۹.۱۲.۲۴ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۶۰ شهر کرج استان البرز که 
بنفع بانک مسکن به مبلغ 1.462.716.623 ریال به مدت ۱۴۴ ماه ثبت شده. مازاد دارد رهنی شماره ۱۳۸۵۰ مورخ ۱۴۰۰.۰۲.۱۳ دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۶۰ شهر کرج استان البرز که بنفع بانک مسکن  به مبلغ ۳۷۷۶۶۷۰۰۵۶ ریال به مدت ۶۰ ماه ثبت 

شده. برابر نامه شماره ۱۴۰۳۸۵۶۳۱۰۰۹۰۰۶۰۰۷ مورخ ۱۴۰۳.۰۴.۱۲ در خصوص افراز از بانک مسکن پرسش و آن بانک برابر نامه شماره ۲۵۴۴.۲۲۹ مورخ ۱۴۰۳.۰۴.۱۴ اعلام داشته افراز  پلاک ثبتی مذکور با حفظ حقوق رهنی بلامانع میباشد.
اکنون با عنایت به مراتب فوق خانم مهبد هوشمند مالک مشاعی برابر تقاضای وارده ۹۰۱۲۴۱۶ مورخ ۱۴۰۳.۳.۳ درخواست افراز سهمی موکل خود به طرفیت دیگر مالکین مشاعی را به استناد قانون افراز و فروش املاک مشاع نمودند که انجام آن  برابر 
مقررات به نماینده ثبت محول گردید که مطابق ماده دو آئین نامه قانون افراز و فروش املاک مشاع نماینده ثبت گواهی  نموده است که جریان ثبتی ملک معنونه خاتمه یافته و ثبت دفتر املاک شده و سند مالکیت معارض صادر نگردیده لذا مطابق نامه 
شماره ۱۴۰۳۸۵۶۳۱۰۰۹۰۰۹۴۹۱ مورخه ۱۴۰۳.۶.۶ موضوع افراز پلاک فوق به اطلاع معاونت معماری و شهرسازی  شهرداری کرج رسانیده شد و بموجب نامه شماره ۶۷.۵.۷۴۶۰۱ مورخه ۱۴۰۳.۶.۸ معاونت معماری و شهرسازی شهرداری کرج با افراز پلاک 
فوق مخالفت نمود و پلاک فوق را غیر قابل افراز اعلام نمود که در این رابطه صورتمجلس عدم قابلیت افراز  به شماره ۱۴۰۰۸۵۶۳۱۰۱۱۰۲۹۱۷۰ صادر و جهت ابلاغ به خواهان و خوانده از طریق شعبه اجرای ثبت کرج طی ابلاغ  های شماره ۱۳۷۰-۱۴۰۳.۹.۱۲ و 
۱۸۳۳۷-۱۴۰۳.۱۰.۱۰ اقدام شد لیکن با توجه به اعلام شعبه اجرای ثبت کرج طی پاسخهای ۵۱۰۰۷۲۵۷-۱۴۰۳.۱۰.۴ و ۵۱۰۰۷۹۶۲-۱۴۰۳.۱۱.۰۱ صورتمجلس عدم افراز به خوانده ابلاغ نگردیده فلذا با  عنایت به مراتب فوق و در اجرای ماده ۱۸ آئین نامه اجرایی 
اسناد رسمی لازم الاجرا یک نوبت در روزنامه رسمی جهت ابلاغ  آگهی میگرددد تا چنانچه متقاضی و دیگر مالکین مشاعی نسبت به این صورتجلسه عدم قابلیت افراز اعتراضی دارند ظرف  مدت ده روز پس از نشر این آگهی اعتراض خود را به دادگاه صالح 

محل وقوع ملک ارائه نمایند، در غیر اینصورت این اداره  وفق مقررات به وظیفه قانونی خود عمل می نماید. 1881271
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

گهی صورتمجلس عدم قابلیت افراز پلاک 16324 فرعی 155 اصلی آ

بموجب تقاضای وارده ۵۹۶۱۸ مورخ ۱۴۰۳.۱۱.۱۵ مالکین و بموجب آرای  شماره 1402603۳۱۰۰۹۰۰۲۴۸ و 140360۳۳۱۰۰۹۰۰۰249 مورخ  ۱۴۰۳.02.22 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۷۳.۳۵ مترمربع تحت پلاک ثبتی ۵۷۰۷۸ فرعی مفروز از اعیانی ۷۱۷ فرعی از ۱۶۲ اصلی  واقع در کرج 
جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج به تملک آقای رسول جدیری دره چی و خانم معصومه قربانی قزل احمد در آمده است و چون تحدید حدود اعیانی پلاک ۷۱۷ فرعی از ۱۶۲ اصلی بعمل نیامده است 
و برابر ماده ۱۵ قانون ثبت  نیز نمیتوان عمل نمود لذا تحديد حدود ملک مزبور در روز سه شنبه مورخ  ۱۴۰۳.۱۲.۲۱ ساعت ۹ صبح در محل وقوع ملک شروع و بعمل خواهد آمد. بدینوسیله به 
اطلاع کلیه مالکین و مجاورین پلاکهای فوق الذکر میرساند: در روز و ساعت مقرر در محل وقوع ملک حاضر چنانچه نسبت به تحدید حدود اعتراض داشته طبق ماده ۲۰ قانون ثبت از تاریخ تحديد 
حدود بمدت ۳۰ روز اعتراض  خود را به اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج تسلیم و رسید دریافت نماید  و اعتراض کننده مکلف است در اجرای ماده ۸۶ آیین نامه قانون ثبت ظرف مدت 
۳۰ روز )یک ماه( از تاریخ تسلیم اعتراض خود به اداره ثبت دادخواست  تنظیمی خود را که به مراجع قضایی تقدیم نموده گواهی و رسید دریافت نموده و به اداره ثبت تسلیم نماید بدیهی است 

در غیر اینصورت حق و اخواهی ساقط خواهد شد. 1881211
اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

گهی تحدید حدود اختصاصی آ
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خانه کشتی »شهید حسین اسداللهی« به عنوان ششمین پایگاه قهرمانی شهر تهران در مراسمی با حضور مسئولان و قهرمانان رشته کشتی به 
بهره برداری رسید. به مناسبت اعیاد شعبانیه و دهه مبارک فجر، ششمین خانه کشتی شهر تهران با حضور فرمانده سپاه محمدرسول الله)ص(، 
فرماندار و قهرمانان و پیشکسوتان شهر تهران به بهره برداری رسید. در این مراسم حسن حسن زاده فرمانده سپاه محمد رسول الله)ص(، حسین 
خوش اقبال فرماندار تهران، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی، علیرضا رضایی نایب قهرمان المپیک، امیرعلی آذرپیرا دارنده نشان برنز المپیک 
و مهدی یوسفی عضو تیم ملی کشتی حضور داشتند.پیش  از این، سالن های سیدالکریم در شهرری، شهیدان دستجردی در شادآباد، شهیدان 

خدمت در خاوران، شهید شاعری در یافت آباد، شهید محسن سیفی در منطقه خاک سفید با حضور رئیس فدراسیون کشتی افتتاح شده بود.

ششمینپایگاهکشتیتهرانافتتاحشد

ورزش

فوتبال ایران نه در زمین چمن، که در پشت درهای بسته 
نفس می کشد؛ جایی که انتخابات فدراسیون بیشتر به یک 
مثل  درست  سالم.  رقابت  یک  تا  است  تلخ شبیه  کمدی 
لیگ برتر خودمان که بازی ها در دقیقه ی ۹۰ رنگ و بوی 
مهندسی شده می گیرند، انتخابات فدراسیون هم تا لحظه ی 
آخر پر از غافلگیری های از پیش تعیین شده است. حالا بعد 
از کش وقوس های فراوان، بالاخره نامزدهای ریاست مشخص 

شده اند؛ چهره هایی آشنا، کهنه کار، و البته امتحان پس داده!
یازدهم اسفند قرار است دوباره سکان فوتبال ملی به دست 
یکی از این چهره های »نام آشنا« بیفتد. مهدی تاج، کسی که 
مدیریت اش در فوتبال ایران با رسوایی قرارداد ویلموتس و 
نابودی مالی فدراسیون گره خورده، دوباره آمده است تا احتمالا 
این بار افتخارات دیگری رقم بزند! حیدر بهاروند، مردی که 
سال ها در فوتبال ایران مدیریت کرده، اما دستاوردهایش هنوز 
در دسترس عموم نیست! و امیر عابدینی، مدیری که از دهه ی 
۷۰ در همه چیز و همه جا حضور داشته، از ریاست باشگاه ها 

گرفته تا پست های مشورتی و حتی انتقادی!
انتخابات این دوره را باید دوئل مهدی تاج و امیر عابدینی 
دانست؛ بی  تعارف، تا وقتی این دو در رقابت حضور دارند، 
کسی مثل حیدر بهاروند اساسا به حساب نمی  آید، هرچند اگر 
به سنت همیشگیِ فوتبال ایران پایبند باشیم، سرنوشت این 
انتخابات از مدت  ها پیش در جایی دیگر تعیین شده است. 
فدراسیون فوتبال در سال های اخیر نشان داده که تصمیماتش 
توافقات،  سایه ی  در  که  فوتبال،  منافع  اساس  بر  نه  را 
بده بستان های پشت پرده و البته »توصیه های خاص« اتخاذ 
می کند. بنابراین، سؤال اساسی این نیست که چه کسی رئیس 
می شود، بلکه این است که این انتخابات چقدر با دموکراسی 

واقعی هم خوانی دارد؟

دموکراسیِ فوتبال ایران؛ مسابقه ای که نتیجه اش از قبل 
معلوم است

انتخابات فدراسیون فوتبال در ایران همیشه فراتر از یک رقابت 
داخلی بوده؛ یک رویداد پرابهام که در آن شفافیت جایی 
ندارد و بیشتر از یک سازوکار انتخاباتی، به یک پروسه ی 
مهندسی شده شبیه است. در نگاه اول، این انتخابات قرار 
است با حضور چند نامزد و رأی گیری مجمع، رئیس آینده 
را مشخص کند. اما در عمل، ماجرا چیزی فراتر از چند کاغذ 
از مدت ها  اینجا بازی  تاخورده در صندوق های رأی است؛ 
به  مهره ها  چیدمان  و  شده  طراحی  دیگری  جای  در  قبل 

نحوی است که نتیجه را قابل پیش بینی می کند. از طرفی، 
این مجمع انتخاباتی هم خود حکایتی جداست. ترکیبی از 
مدیران باشگاهی، نمایندگان هیأت های فوتبال، و چهره هایی 
که  می دهند  تشکیل  افرادی  را  آن ها  از  زیادی  بخش  که 
ارتباطاتشان با بدنه ی قدرت، از دانش و تخصص فوتبالی شان 
مهم تر است. در چنین فضایی، آیا اصلاً جایی برای رقابت 
سالم باقی می ماند؟ از طرف دیگر، این ساختار معیوب باعث 
شده که انتخابات فدراسیون، نه میدان رقابت بین برنامه ها و 
ایده های نو، بلکه صرفاً یک نمایش برای تغییر مهره های درون 
یک حلقه ی بسته باشد. سؤال اینجاست که چرا فوتبال ایران 
همواره در چنگال مدیرانی گرفتار شده که نه تخصصی دارند، 
نه عملکرد درخشانی از خود به جا گذاشته اند؟ آیا اساساً امکان 
دارد که یک چهره ی مستقل، بدون وابستگی های پشت پرده، 

بتواند به ریاست فدراسیون برسد؟

نقش پررنگ وزارت ورزش در انتخابات؛ بی طرف یا مهندس 
انتخابات؟

فدراسیون  انتخابات  در  تأثیرگذار  عوامل  از مهم ترین  یکی 
فوتبال، وزارت ورزش است. اگرچه این وزارتخانه باید طبق 
قوانین بین المللی در روند انتخابات فدراسیون دخالتی نداشته 
باشد، اما در عمل یکی از بازیگران اصلی پشت پرده است. 
از تأیید صلاحیت نامزدها گرفته تا ایجاد بستر مناسب برای 
بعضی از گزینه ها، نقش این وزارتخانه در انتخابات غیرقابل 
انکار است. نگاهی به روند انتخابات در سال های گذشته نشان 
می دهد که وزارت ورزش، مستقیم یا غیرمستقیم، همواره در 
فرآیند انتخاب رئیس فدراسیون دخالت کرده است. از تأیید 
و رد صلاحیت ها گرفته تا فشارهای پیدا و پنهان روی برخی 
اعضای مجمع برای رأی دادن به نامزد خاص. بسیاری از اعضای 
مجمع، وابسته به نهادهای دولتی و وزارت ورزش هستند و 
طبیعی است که ملاحظات فراتر از فوتبال، در تصمیم گیری 

آن ها تأثیرگذار باشد.
در چنین شرایطی، چگونه می توان انتظار داشت که فوتبال 
ایران به سوی استقلال و پیشرفت حرکت کند؟ وقتی که 
سرنوشت مهم ترین نهاد فوتبالی کشور، نه در رقابتی سالم، 
بلکه در جلسات غیررسمی و لابی های پشت پرده تعیین 
می شود، آیا می توان امید داشت که رئیس جدید فدراسیون، 

تغییری واقعی در این ساختار ایجاد کند؟

چرا فوتبال ایران از این چرخه خارج نمی شود؟
پرسش اساسی و کلیدی ماجرا اینجاست: چرا فوتبال ایران 
مدام در چرخه ی یکسانی از انتخاب های تکراری گیر افتاده 

است؟ پاسخ ساده است: ساختاری که در آن منافع فردی و 
گروهی بر توسعه ی واقعی فوتبال ارجحیت دارد. انتخابات 
توسط  ارائه شده  برنامه های  براساس  نه  فوتبال  فدراسیون 
نامزدها، بلکه براساس بده بستان های خاص و حمایت های 
پنهان شکل می گیرد. در حالی که در کشورهای پیشرفته 
فوتبال به یک صنعت تبدیل شده، در ایران همچنان گروهی 
خاص بر فدراسیون سایه انداخته اند و اجازه ی ورود چهره های 
مستقل را نمی دهند. برنامه های نامزدها، شعارهایی توخالی 
هستند که هیچ ضمانتی برای اجرا ندارند. از اصلاح لیگ 
گرفته تا توسعه ی فوتبال پایه، همه وعده هایی هستند که 
در دوره های قبلی هم مطرح شده اند، اما هیچ کدام به نتیجه 

نرسیده اند.
درگیر  سال هاست  ایران  فوتبال  که  است  این  واقعیت 
مالی،  فساد  فاجعه بار،  قراردادهای  است.  سوءمدیریت 
تصمیم گیری های  و  شفافیت،  عدم  انباشته،  بدهی های 
لحظه ای، بخش جدایی ناپذیر مدیریت فوتبال در ایران هستند. 
آیا می توان امیدوار بود که با روی کار آمدن یکی از همین 

چهره های آشنا، تغییری در این وضعیت ایجاد شود؟
انتخابات فدراسیون فوتبال به ظاهر یک رقابت دموکراتیک 
است، اما در واقع بیشتر به باشگاهی بسته شباهت دارد که 
اعضای آن هرچند وقت یک بار جایشان را عوض می کنند، 
اما هیچ کس از بیرون اجازه ی ورود ندارد. این ساختار بسته، 
نتیجه ای جز ادامه ی مشکلات فوتبال ایران نخواهد داشت. 
یازدهم اسفند، برنده ی این انتخابات هرکه باشد، فوتبال ایران 
بازنده ی اصلی خواهد بود؛ زیرا تا زمانی که ساختار مدیریتی 
اصلاح نشود، تفاوتی ندارد که چه کسی بر صندلی ریاست 
بنشیند. این همان بازی ای است که سال هاست جریان دارد؛ 

مسابقه ای که حتی سوت پایان هم ندارد.

 

دیالوگ

»دبیر«:

»باج نیوز«ها به دنبال 

ایجاد دوقطبی هستند

اخیر  حواشی  به  واکنش  در  کشتی  فدراسیون  رئیس 
کار  این حواشی  و  ندارم  با هیچ کس مشکل  من  گفت: 

»باج نیوز«ها است.
کشتی  پایگاه  ششمین  افتتاح  حاشیه  در  دبیر  علیرضا 
ابتدا  گفت:  خبرنگاران  جمع  در  تهران  استان  قهرمانی 
باید اعیاد شعبانیه و ایام الله دهه فجر را تبریک بگویم. 
امیدوارم مردم حضور بسیار گسترده ای در راهپیمایی ۲۲ 
این  در  حضور  که  دارم  باور  خودم  باشند.  داشته  بهمن 
راهپیمایی شرعی است. برای این انقلاب ۳۰۰ هزار شهید 
دادیم و این عزیزان بهتر از ما تشخیص دادند که مسیر 
این  در  که  قدمی  هر  من  است.  درست  اسلامی  انقلاب 

راهپیمایی بر می دارم ثواب آن را نثار روح شهدا می کنم.
رئیس فدراسیون کشتی با اشاره به افتتاح ششمین پایگاه 
قهرمانی در شهر تهران گفت: ما هدفی داریم و رساندن 
آمار کشتی به آن هدف است. تا کنون ۶ پایگاه قهرمانی 
در شهر تهران و در حدود ۴۰۰ پایگاه قهرمانی در کل کشور 
بلکه شهرداری ها،  نبودیم  تنها  راه  این  افتتاح کردیم. در 
از  بسیاری  و  استانی  هیات های  بسیج،  پاسداران،  سپاه 
خیرین عزیر کمک کردند. روزی که من به کشتی آمدم 
آمار کل کشور ۳۰ هزار نفر بود اما الان آمار به ۴۰۰ هزار 
نفر رسیده است. البته هدف ما رساندن آمار کشتی به عدد 

بسیار بالاتری است.
دارنده نشان طلای المپیک ادامه داد: پایگاه های قهرمانی 
را در مناطق کم برخودار بنا کردیم و باور دارم کشتی برای 
زمینه  هم  می توانند  پایگاه ها  این  است.  شهر  جنوب 
برابر آسیب های اجتماعی  را فراهم کنند و هم  قهرمانی 
به یک سد مستحکم تبدیل شوند. بچه های این محله ها 
انرژی زیادی دارند و اگر نتوانیم آنان را جذب کنیم از دست 
می روند. من باید از شهرداری تهران به دلیل همکاری در 

این زمینه تشکر کنم.
پیشکسوت کشتی ایران در خصوص واکنش علی دایی به 
مصاحبه وی گفت: ای کاش همه این مصاحبه من را به 
خوبی نگاه می کردند. علی آقا یا مصاحبه را ندیده یا اینکه از 
کانال های خارجی آن را متوجه شده است. من در خصوص 
شاخصه های مدیر صحبت می کردم و همیشه گفتم حق 
قهرمانان است تا در ورزش کشور باشند. قهرمانان ما هم در 
مدیریت و هم مربیگری می توانند وارد شوند. مثال خودم 
را زدم و گفتم حق نداریم وارد بیزینس شویم. ایشان برادر 
بزرگ من است و توقع داشتم که مصاحبه را کامل ببیند. 
این حاشیه ها مال باج نیوزها است که به دنبال دوقطبی 

هستند.
دبیر با تمجید از رسانه های رسمی کشور برای انتشار اخبار 
درست گفت: فقط یک رسانه بود که اعلام کرد مصاحبه 
خوب خوانده »نشده« و بعد از آن نیز دیگر خبرگزاری ها 

مطالبی نوشتند. مردم باید باج نیوزها را بشناسند.
وی اضافه کرد: کشتی ورزشی برای وفاق ملی است اما 
برخی به دنبال نفاق در آن هستند اما تا زمانی که در کشتی 
باشم اجازه نخواهم داد نفاقی شکل بگیرد و کتکش را هم 
می خورم. خیلی از رسانه ها به دنبال دوقطبی هستند اما 
من اینگونه نیستم و حتی اسم ورزشکاری را می برم که 

کسی نمی تواند اسمش را ببرد.
دبیر در واکنش به آشتی با علی دایی نیز گفت: مگر من با 
کسی قهر هستم؟! من با کسی قهر نیستم که آشتی کنم. 
علی آقا حرف خوبی زد گفت من بچه ۱۳ آبان هستم. بله 
من حرف را رک می زنم و ابایی از گفتن ندارم. متن کامل 
آن مصاحبه منتشر شد دوستان بروند نگاه کنند تا ببینند 

باج نیوزها چه حاشیه ای درست کردند.
وی در پایان اظهار کرد: ای کاش یک ذره بیشتر تامل 
کنیم. امیدوارم خود من به عنوان نخستین فرد سواد 
رسانه ای را بیشتر کنم. من با هچ کسی دوقطبی ندارم 
و مخلص همه هستم. دوقطبی مخرب است و حتی 
این باج نیوزها در سیاست نیز دنبال همین دوقطبی 

هستند.

فدراسیون فوتبال ایران، تنها جایی که شکست  خورده  ها دوباره کاندیدا می  شوند؛

بازیافتِ مدیران!
داستان جلد

فراز اسدی

رئیس فدراسیون ووشو با تأکید بر رویکرد کیفی در اعزام 
این  برنامه ریزی  از  بین المللی،  رقابت های  به  ورزشکاران 
فدراسیون برای حضور موفق در مسابقات جهانی ۲۰۲۵ برزیل 

خبر داد.
امیر صدیقی روز گذشته درمجمع سالیانه هیأت ووشو استان 
قم، ضمن ارائه گزارشی از عملکرد این فدراسیون، اظهار کرد: 
اعزام ووشوکاران به مسابقات جهانی و بین المللی، تنها بر 
مبنای شایستگی و توانایی کسب مدال انجام می شود، این 
راهبرد موجب شده است که ورزشکاران این رشته در رویدادهای 

معتبر، بهترین عملکرد را از خود به نمایش بگذارند.
وی با اشاره به اعزام حدود ۳۵ ورزشکار ایرانی به رقابت های 

جهانی سال آینده در برزیل، تأکید کرد: بر اساس برنامه ریزی 
انجام  شده، ترکیب نهایی تیم های ملی ووشو تا اردیبهشت 
ماه سال آینده مشخص خواهد شد و انتخابی های تیم ملی 

در دو نوبت، اردیبهشت و آبان ماه برگزار می شود.
رئیس فدراسیون ووشو با اشاره به موفقیت تاریخی این رشته 
در بازی های آسیایی ۲۰۲۴ هانگژو گفت: ووشو با کسب ۱۲ 
مدال رنگارنگ، بیشترین تعداد مدال کاروان ورزشی ایران را به 
خود اختصاص داد و سهمی حدود ۴۰ درصدی در افتخارات 

ورزشی کشور در این رقابت ها داشت.
نیازمند  موفقیت ها  این  و حفظ  تکرار  اینکه  بیان  با  وی 
رقابت  افزود:  استمرار حمایت هاست،  و  دقیق  برنامه ریزی 

حفظ  برای  و  شده است  دشوارتر  بسیار  جهانی  عرصه  در 
جایگاه ووشو ایران، باید سرمایه گذاری بیشتری در بخش 

استعدادپروری و آماده سازی تیم ها انجام شود.
صدیقی همکاری هیأت وشووی قم را با فدراسیون بسیار 
نزدیک و سازنده توصیف کرد و افزود: قم در زمینه داوری، 
مربیگری و استعدادیابی از ظرفیت های ارزشمندی برخوردار 
می باشد و در سالجاری، میزبان موفقی برای مسابقات ملی 

بوده است.
وی تجهیز و تکمیل خانه ووشو قم را از جمله دستاوردهای 
مهم سال های اخیر عنوان کرد که نقش مؤثری در توسعه این 

رشته در استان خواهد داشت.

»رئیسفدراسیونوشوو«خبرداد؛تمرکزبرکیفیت؛راهبردفدراسیونووشودراعزامهایبینالمللی
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